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Z A P I S N I K 

sa 39. sjednice Odbora za bezbjednost i odbranu 

Skupštine Crne Gore 

održane 29. maja 2015. godine 

 

 

      

Sjednica je počela u 9 sati i 40 minuta. 

 Predsjedavao je Mevludin Nuhodžić, predsjednik Odbora. 

 Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Radivoje Nikčević, Obrad Mišo Stanišić, 

Luiđ Ljubo Škrelja, Suljo Mustafić, Velizar Kaluđerović, Snežana Jonica, Darko Pajović i 

savjetnik u Odboru, Slaviša Šćekić. Sjednici je, u svojstvu zamjene člana Odbora mr 

Milutina Simovića, prisustvovao poslanik Nikola Gegaj.  

  

Sjednici su, po pozivu, prisustvovali: ministarka odbrane, prof. dr Milica Pejanović-

Đurišić, načelnik Generalštaba Vojske Crne Gore, admiral Dragan Samardžić i sekretar 

Ministarstva odbrane, Nada Ulićević. 

 

 Shodno ranije podnijetom zahtjevu, sjednici su prisustvovale i predstavnice 

Instituta »Alternativa«, Aleksandra Vavić i Centra za demokratiju i ljudska prava 

(CEDEM), Danijela Vujošević. 

  

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda, član Odbora Obrad Mišo Stanišić je 
iznio dilemu o opravdanosti održavanja sjednica Odbora zatvorenih za javnost ukoliko  
pojedini članovi Odbora iznose tajne podatke sa tih sjednica.  
 

Predsjednik Odbora Mevludin Nuhodžić pozvao je članove Odbora da poštuju 

zakon kada je u pitanju objavljivanje podataka koji su označeni stepenom tajnosti. On je 

istakao da, u cilju očuvanja digniteta Odbora kada su u pitanju sjednice na kojima se 

raspravlja o izvještajima koji su označeni stepenom tajnosti, svi poslanici moraju 

poštovati zakonsku obavezu da se prema istima odnose u skladu za Zakonom o tajnosti 

podataka. Nuhodžić je podsjetio i na obavezu nadležnih organa da, uslijed nepoštovanja 

ili kršenja navedenog zakona, reaguju u skladu sa članom 369 Krivičnog zakonika Crne 

Gore koji tretira odavanje tajnih podataka. 

Član Odbora, Velizar Kaluđerović je izjavio da se svjesno izložio riziku kada je 

tokom skupštinskog zasijedanja citirao dio izvještaja Vijeća za nacionalnu bezbjednost, 

koji se tretira kao tajni dokument, smatrajući da je značajniji interes Crne Gore, odnosno 

pravo građana da iznesene informacije znaju, od njegove obaveze da sadržaj tajnih 

dokumenata sačuva od javnosti.  

Nakon uvodnog obrazloženja, za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći  
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        D N E V N I  R E D: 

 

1. IZVJEŠTAJ O RADU I STANJU U UPRAVNIM OBLASTIMA IZ 

NADLEŽNOSTI MINISTARSTVA ODBRANE ZA 2014. GODINU 

2. IZVJEŠTAJ O STANJU U VOJSCI CRNE GORE U 2014. GODINI 

3. IZVJEŠTAJ O RADU ODBORA ZA BEZBJEDNOST I ODBRANU ZA 2014. 

GODINU 

4. TEKUĆA PITANJA 

 

Prije prelaska na raspravu po tačkama dnevnog reda, predsjednik Odbora je 

podsjetio na član 6 stav 2 Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i 

odbrane kojim je propisano da su sjednice Odbora po pravilu zatvorene za javnost, a 

mogu biti i otvorene, odlukom većine prisutnih članova Odbora, u skladu sa zakonom, 

nakon čega su članovi Odbora jednoglasno donijeli odluku da 39. sjednica bude otvorena 

za javnost. 

Predsjednik Nuhodžić je podsjetio i na dogovor sa prve sjednice Odbora u pogledu 

audio snimka toka sjednice, koji predlog je jednoglasno podržan.  

  

Nakon uvodnih napomena, članovi Odbora su jednoglasno donijeli odluku da 

objedine raspravu o tačkama 1 i 2 dnevnog reda. 

 

Prva i druga tačka dnevnog reda: IZVJEŠTAJ O RADU I STANJU U 

UPRAVNIM OBLASTIMA IZ NADLEŽNOSTI MINISTARSTVA ODBRANE ZA 2014. 

GODINU i IZVJEŠTAJ O STANJU U VOJSCI CRNE GORE ZA 2014. GODINU 

  

U uvodnom obraćanju, ministarka odbrane prof. dr Milica Pejanović Đurišić je 

informisala članove Odbora da je u Ministarstvu i Vojsci Crne Gore u 2014. godini 

intenzivno nastavljen proces sprovođenja ukupnih reformi kroz razvoj relevantnih vojnih 

sposobnosti potrebnih za izvršavanje misija odbrane i preuzimanje obaveza iz okvira 

budućeg punopravnog članstva u NATO. Istakla je da su postignuti rezultati značajan 

doprinos ukupnom jačanju bezbjednosti Crne Gore i napretku ka evroatlantskim 

integracijama. Naglasila je da su Ministarstvo odbrane i Vojska Crne Gore sve rezultate 

postigli upravo sa tim ciljem i da su oni pozitivno ocijenjeni, dodajući da se na taj način 

gotovo može reći da je ovaj sektor već u NATO-u. U nastavku je ukazala da je u prošloj 

godini odbrambena saradnja realizovana saradnjom sa 20 država, kao i kroz regionalne 

inicijative, i da su pripadnici Vojske učestvovali u 23 međunarodne vježbe. Pejanović-

Đurišić je saopštila da je Ministarstvo odbrane uspješno realizovalo sve planirane 

aktivnosti iz V poglavlja (vojno-odbrambena pitanja i resursi odbrane) četvrtog Godišnjeg 

nacionalnog programa Crne Gore (ANP), pri čemu je Peti ANP predstavljen u Sjedištu 

NATO u Briselu, u oktobru 2014. godine, nakon čega je započeto sa realizacijom V MAP 

ciklusa koji je posebno značajan jer se realizuje u periodu intenziviranog i fokusiranog 

dijaloga u očekivanju odluke o pozivnici za NATO za našu državu. Ministarka odbrane je 

istakla i da je u prethodnoj godini nastavljen proces razvoja vojnih sposobnosti, kroz 

obuku i usvajanje NATO procedura, opremanje i modernizaciju, u skladu sa nacionalnim 

potrebama, smjernicama iz Strategijskog pregleda odbrane i IV paketom partnerskih 
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ciljeva (PC).  Saopštila je da je zaključno sa 2014. godinom gotovo u potpunosti izvršena 

implementacija pomenutog Strategijskog pregleda odbrane - strateškog dokumenta koji 

definiše budući razvoj sektora odbrane i istakla da je aktom Vlade Crne Gore usvojena 

nova Formacija Vojske, na osnovu koje je izvršen prelazak sa brigadnog na bataljonski 

nivo organizacije, čime je realizovan jedan od težišnih zadataka u implementaciji 

Strategijskog pregleda odbrane, koji je usvojen 2013. godine. Naglasila je da je 

reorganizacijom poboljšano komandovanje Vojskom, efikasnije izvršavanje misija i 

zadataka i usklađena popuna jedinica sa praksama članica NATO. Kao jednu od važnijih 

aktivnosti u izvještajnom periodu, ministarka je izdvojila uništavanje viškova naoružanja, 

navodeći da je u prošloj godini kroz MONDEM program uništeno dodatnih 104 tone 

viškova municije, a da je preko pilot projekta u saradnji sa Republikom Albanijom 

uništeno i dodatnih 17 tona. Ona je naglasila da se trenutno u skladištima Vojske Crne 

Gore nalaze viškovi koji su na nivou od oko 2.800 tona municije i dodala da, iako zvuči 

kao visoka cifra, treba imati u vidu da je 2006. godine ona iznosila oko 11 hiljada tona, 

ocijenivši da je Ministarstvo kvalitetnom dinamikom uspjelo da smanji eventualni 

bezbjednosni rizik. Pejanović - Đurišić je dalje istakla da je Ministarstvo odbrane veoma 

posvećeno modernizaciji Vojske, nabavci potrebne opreme i poboljšanju ukupnih 

infrastrukturnih uslova. Ukazala je da se Ministarstvo u tom dijelu već suočava sa 

izazovima i pokušava da ih riješi, a oni se tiču unaprjeđenja ukupnih operativnih 

sposobnosti kroz nalaženje načina za realizaciju kapitalnih projekata opremanja Vojske, i 

podsjetila na potrebu nabavke višenamjenskih helikoptera. Pored navedenog, ministarka 

odbrane se osvrnula i na pitanje nadzora vazdušnog prostora i podsjetila da je Crna Gora 

dio regionalne inicijative BRAAD projekta, koji će finansirati NATO. Kada je u pitanju 

oblast nadzora mora, saopštila je da je nastavljen proces razvoja sistema za praćenje 

situacije na moru i da je mornarica realizovala drugu fazu izgradnje navedenog sistema, 

koja omogućava uvezivanje i razmjenu podataka sa ostalim državnim institucijama. 

U raspravi su učestvovali: Radivoje Nikčević, Suljo Mustafić, Snežana Jonica, 

Darko Pajović i Velizar Kaluđerović. 

Član Odbora Radivoje Nikčević iskazao je punu podršku prezentovanim 

izvještajima koje je ocijenio analitičnim, detaljnim i svake godine sve boljim. Izrazio je 

uvjerenje da se sve što je do sada Ministarstvo odbrane postiglo može shvatiti kao dobra 

osnova da se preuzmu sve obaveze kada Crna Gora postane NATO članica. 

Poslanik Suljo Mustafić je pohvalio znatno unaprijeđen sistem odbrane i činjenicu 

da se ispunjavaju obaveze za članstvo u NATO. Mustafić je izrazio interesovanje da li je 

unaprijeđena nacionalna izbalansiranost u strukturi pripadnika Vojske po pitanju 

uključenosti i pripadnika manjinskih naroda u njen sastav. 

Zamjenica predsjednika Odbora Snežana Jonica je pohvalila što su u izvještajima 

jasno definisani izazovi i izrazila interesovanje za konkretnije rokove za rješavanje tih 

pitanja, među kojima su nabavka savremenog radara, modernizacija opreme, nedostatak 

poligona, nepovoljna starosna struktura pripadnika Vojske i dr. 

Poslanik Darko Pajović je naglasio da reforme Vojske Crne Gore dobijaju mnogo 

pohvala sa međunarodnih adresa, ocijenivši da je, kada je u pitanju ispunjavanje NATO 

uslova, Crna Gora blizu cilja i izrazio interesovanje o pitanju zaštite životne sredine pri 

uništavanju viškova naoružanja. 
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Član Odbora Velizar Kaluđerović je kazao da zabrinjava činjenica da skoro svaki 

četvrti zaposleni u Ministarstvu odbrane protiv države vodi sudski postupak u cilju naplate 

troškova naknade za odlazak i dolazak na posao, za period iz 2010. i dijela 2011. godine. 

On je naveo da je simptomatično da sudski troškovi kamata, advokata i stručnjaka 

finansijske struke u najvećem dijelu slučajeva premašuju troškove glavnog duga, koja 

okolnost bi bila izbjegnuta da su troškovi blagovremeno regulisani. 

Odgovarajući na pitanje poslanika Kaluđerovića, ministarka odbrane prof. dr Milica 

Pejanović-Đurišić je kazala da je taj problem zatekla i da se čini sve što je u nadležnosti 

Ministarstva da se on što bezbolnije riješi i da nastoje da se to više nikada ne desi. 

Govoreći o problemu nabavke opreme i infrastrukture, ona je naglasila da se radi o 

krupnim projektima za koje su neophodna velika sredstva. U pogledu nabavke 

helikoptera Pejanović-Đurišić je ukazala da je napravljena studija o potrebnim modelima 

koji bi odgovorili potrebama države. Istakla je da bi bilo najjednostavnije raspisati tender i 

uz neki povoljan finansijski aranžman kupiti dva helikoptera, ali istovremeno pojasnila da 

bi to značilo kreditno zaduživanje, ocjenjujući da se s tim u vezi mora biti veoma oprezan 

i da je to razlog zašto se pokušava identifikovati da li ima mogućnosti za nabavku 

helikoptera bez prevelikog dodatnog zaduživanja. Pejanović-Đurišić je dodala da se sa 

partnerima provjeravaju mogućnosti da se, iako država još nije NATO članica, iskoriste 

šanse da navedena pitanja budu riješena kroz povoljnije uslove. Odgovarajući dalje na 

pitanja i interesovanja poslanika u pogledu uništavanja viškova naoružanja i municije, 

ministarka je naglasila da cijeni važnim sopstveno zalaganje da se uništavanje viškova 

naoružanja putem otvorenih eksplozija više ne primjenjuje, dodajući da smatra da je 

Ministarstvo odbrane u toj oblasti veoma ekološki odgovorno. 

Nakon sprovedene rasprave Odbor je na osnovu člana 21 u vezi sa članom 7 

tačka 3 Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i odbrane, većinom 

glasova, Skupštini podnio  

I Z V J E Š T A J 

o razmatranju  

IZVJEŠTAJA O RADU I STANJU U UPRAVNIM OBLASTIMA IZ NADLEŽNOSTI 

MINISTARSTVA ODBRANE za 2014. godinu  

i 

 IZVJEŠTAJA O STANJU U VOJSCI CRNE GORE u 2014. godini 

 

 Odbor se u prisustvu ministarke odbrane i načelnika Generalštaba Vojske Crne 

Gore upoznao sa rezultatima rada i stanjem u upravnim oblastima iz nadležnosti 

Ministarstva u 2014. godini, a poseban osvrt ovom prilikom učinjen je na pitanja 

normativno pravne prirode, planiranja odbrane, međunarodne odbrambene saradnje, 

budžeta, resursa, Vojske Crne Gore, inspekcijskog nadzora i unutrašnje kontrole, vojno 

bezbjednosnih poslova i dr. Pažnja učesnika sjednice u značajnom dijelu bila je 

usmjerena i na implementaciju zaključaka usvojenih na 25. sjednici Odbora, održanoj 13. 

oktobra 2014. godine, na kojoj su razmotreni Izvještaj o radu i stanju u upravnim 

oblastima iz nadležnosti Ministarstva odbrane i Izvještaj o stanju u Vojsci Crne Gore u 

2013. godini. 
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U dijelu diskusije o planiranju sistema odbrane Odbor je uočio da je u 2014.godini 

završena realizacija četvrtog ciklusa Akcionog plana za članstvo (MAP), da je Crna Gora, 

u cilju nastavka reforme i transformacije sistema odbrane od NATO dobila četvrti paket 

partnerskih ciljeva (PC) kao i da je uspješno realizovan sedmi Individualni program za 

partnerstvo i saradnju – IPCP. 

U dijelu sjednice posvećene međunarodnoj odbrambenoj saradnji Odbor je 

konstatovao da su aktivnosti Ministarstva sa NATO i zemljama partnerima u najvećoj 

mjeri bile usmjerene na osposobljavanje i usavršavanje kadrovskih potencijala 

tj.podizanja nivoa osposobljenosti pojedinaca i jedinica Vojske u skladu sa NATO 

standardima, kao i na aktivnosti u cilju implementacije partnerskih ciljeva, i iste ocijenio 

pozitivnim. 

Učesnici sjednice, kroz raspravu o resursima odbrane, su uočili da je u 

izvještajnom periodu, aktom Vlade Crne Gore, usvojena nova Formacija Vojske i s tim u 

vezi izvršen prelazak sa brigadnog na bataljonski nivo organizacije a time realizovan 

jedan od težišnih zadataka u implemenatciji Strategijskog pregleda odbrane.  

Odbor je, poput razmatranja izvještajnog perioda za 2013. godinu, i ovog puta 

pohvalio napore Ministarstva u kontekstu sprovođenja Plana aktivnosti na postizanju 

rodne ravnopravnosti u Crnoj Gori (PAPRR) za period 2013-2017. godina, sa posebnim 

osvrtom na promovisanje vojnog poziva sa fokusom na žene, obavezne obuke za lica 

koja idu u mirovne misije na iznijetu temu, te donošenje Plana realizacije aktivnosti za 

sprovođenje preporuka iz Studije za unaprjeđenje položaja i zastupljenosti žena u 

oružanim snagama. 

Ovom prilikom Odbor je pohvalio napore na usvajanju prvog standarda u oblasti 

odbrane u Crnoj Gori – SO STANAG 6001 NIVOI POZNAVANJA JEZIKA, baziranom na 

NATO standardu a koji će biti u primjeni kod Ministarstva i Vojske Crne Gore kao i drugih 

državnih organa koji ostvaruju saradnju sa NATO. 

 Na sjednici je, takođe, konstatovano da je, u oblasti materijalnih resursa, težište 

rada Ministarstva odbrane tokom 2014. godine, između ostalog, bilo usmjereno na 

opremanje jedinica Vojske Crne Gore savremenom opremom, rješavanje viškova 

naoružanja i vojne opreme, uspostavljanje sistema standardizacije i kodifikacije u sistemu 

odbrane Crne Gore, razvoj informaciono komunikacionih sistema i održavanje 

zahtjevanog nivoa ispravnosti borbene tehnike.  

Ministarstvo odbrane, u toku izvještajne godine, nastavilo je sa procesom 

rješavanja viškova naoružanja i vojne opreme kroz postupak neutralizacije ubojnih 

sredstava, prodaju naoružanja i vojne opreme i ustupanje opreme civilnim subjektima. 

Proces neutralizacije viškova ubojnih sredstava sprovođen je posredstvom programa za 

demilitarizaciju – MONDEM, kao i „pilot projekta“ uz podršku NATO agencije NSPA i 

postupak preventivnog rješavanja ubojnih sredstava u sopstvenoj organizaciji, kroz koje 

je neutralisano ukupno 250,36 tona ubojnih sredstava. Uvažavajući važnost ovog pitanja 

Odbor pohvaljuje napredak na unapređenju smještajnih kapaciteta za ubojna sredstva 

adaptacijom objekata u skladištu Brezovik kod Nikšića, ostvaren u saradnji sa 

Ministarsvom odbrane Savezne Republike Njemačke. 
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U duhu raprave o vojno obavještajnim, kontraobavještajnim i bezbjednosnim 

poslovima, Odbor je konstatovao da je ovo Odjeljenje tokom 2014. godine preduzimalo 

aktivnosti na razvijanju i implementaciji vojno obavještajnih sposobnosti u skladu sa 

nacionalnim interesima i strateškim prioritetima uz kontinuirano praćenje i analizu 

različitih bezbjednosnih izazova, sa posebnim osvrtom na jačanje profesionalnih 

kapaciteta i primjenu najsavremenijih standarda.  

Odbor je podržao stav Ministarstva odbrane da prioritetne aktivnosti u 

predstojećem periodu predstavljaju: priprema i učešće jedinica Vojske u međunarodnim 

misijama i oepracijama; implementacija Godišnjeg nacionalnog programa (ANP); razvoj 

ukupnih kapaciteta Ministarstva i Vojske Crne Gore kroz implemenataciju partnerskih 

ciljeva; izrada Dugoročnog plana odbrane (2016-2026); nastavak opremanja i 

modernizacije Vojske; nastavak rješavanja viškova municije, naoružanja i vojne opreme; 

nastavak školovanja kadra, uz konstatciju da će rezultati navedenih aktivnosti 

predstavljati teme kojima će se Odbor baviti na predstojećim sjednicama. 

Na temelju Izvještaja o radu i stanju u upravnim oblastima u nadležnosti 

Ministarstva odbrane za 2014. godinu i Izvještaja o stanju u Vojsci Crne Gore u 2014. 

godini i rasprave koja je uslijedila, uz konstataciju da ostvareni rezultati i ukupni napredak 

sistema odbrane predstavljaju dobru osnovu za nastavak procesa reforme sistema 

odbrane i dostizanje potrebnih sposobnosti i standarda za preuzimanje obaveza koje 

proističu iz punopravnog članstva u NATO i EU, Odbor za bezbjednost i odbranu, 

većinom glasova, odlučio je da prihvati navedene izvještaje sa sljedećim: 

 

Z A K LJ U Č C I M A: 

 

1. Odbor konstatuje da su realizacijom ključnih razvojnih prioriteta iz Strategijskog 

pregleda odbrane, Ministarstrvo odbrane i Vojska Crne Gore, u izvještajnom 

period, preduzimali aktivnosti na razvijanju sposobnosti za odgovore na izazove i 

utvrđene obaveze, saglasno Ustavu Crne Gore, zakonima i međunarodno 

preuzetim obavezama te da je Vojska, kao pouzdan partner, angažovanjem u 

međunarodnim misijama pružila doprinos očuvanju mira i bezbjednosti u svijetu; 

2. Uvažavajući važnost pitanja rješavanja viškova naoružanja i vojne opreme sa 

posebnim osvrtom na nivo društvene opasnosti koje sa sobom nosi, Odbor 

saglasno ranije datim preporukama, apostrofira potrebu intenzivnijeg djelovanja i 

preduzimanja konkretnih aktivnosti na planu iznalaženja rješenja za prevazilaženje 

ovog problema na efikasan i djelotvoran način; 

3. Odbor pohvaljuje napore na nastavku procesa razvoja sistema za praćenje 

situacije na moru kroz izgradnju druge faze sistema i uvezivanje i razmjenu 

podataka sa državnim institucijama i cijeni neophodnim iznalaženje rješenja za 

uspostavljanje održivog sistema nadzora vazdušnog prostora;  

4. Odbor ponovo konstatuje nedostatak vježbovno-strelišne prostorije (poligona) za 

izvođenje gađanja artiljerijskim sistemima i većim kalibrima pješadijskog 

naoružanja koji se može negativno odraziti na kvalitet osposobljavanja i ukupan 
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nivo borbene gotovosti jedinica, uz ocjenu da rješavanje ovog pitanja treba biti 

postavljeno u vrhu agende prioritenih zadataka; 

5. Odbor je, cijeneći pitanje zaštite na radu značajnim, uočio nedovoljnu usklađenost 

propisa koji regulišu predmetnu oblast te nedostatak materijalnih sredstava koji 

onemogućava ispitivanje uslova radne sredine (osim ispitivanja na jonizujuće 

zračenja) i s tim u vezi zahtjeva hitno preduzimanje mjera sa ciljem otklanjanja 

navedenih nedostataka i punu primjenu propisa koji regulišu oblast zaštite na 

radu; 

6. Odbor, uvažavajući  pitanje zaštite životne sredine u kontekstu rada Ministarstva 

odbrane i Vojske Crne Gore veoma važnim, uočava postojanje nemogućnosti 

uklanjanja i neutralizacije otpadnih materija koji čine potencijalni rizik po životnu 

sredinu i s tim u vezi apostrofira važnost blagovremenog planiranja budžetskih 

sredstava za navedenu svrhu; 

7. Odbor cijeni neophodnim nastavak preduzimanja aktivnosti u cilju nabavke 

helikoptera za potrebe Vojske Crne Gore; 

8. Odbor je uvažavajući činjenicu da prihvaćeni partnerski ciljevi predstavljaju najbolji 

mehanizam za dostizanje standarda za razvoj sposobnosti u oblasti odbrane i da 

je Crna Gora, kroz ispunjenje, ciljeve pretočila u partnersku sposobnost, podržao 

dalje angažovanje raspoloživih kapaciteta u cilju nastavka ovog procesa, kao 

jednog od prioriteta sistema odbrane 

  

Članica Odbora Snežana Jonica podržala je zaključke 2-7 dok je u pogledu 

zaključaka br. 1 i 8 glasala protiv. 

 

Treća tačka dnevnog reda: IZVJEŠTAJ O RADU ODBORA ZA BEZBJEDNOST 

I ODBRANU ZA 2014. GODINU  

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednika Odbora Mevludina Nuhodžića članovi 

Odbora su jednoglasno usvojili Izvještaj o radu Odbora za bezbjednost i odbranu za 

2014. godinu.  

Za izvještaj u cjelini glasalo je osam poslanika: Mevludin Nuhodžić, Radivoje 

Nikčević, Obrad Mišo Stanišić, Luiđ Ljubo Škrelja, Suljo Mustafić, Velizar Kaluđerović, 

Snežana Jonica i Darko Pajović.  

 

Četvrta tačka dnevnog reda: TEKUĆA PITANJA 

 

U okviru ove tačke dnevnog reda, bilo je riječi o predstojećim aktivnostima Odbora 

za bezbjednost i odbranu. Pored navedenog, na zahtjev zamjenice predsjednika Odbora 

Snežane Jonice Odbor je, u kontekstu ranije upućenog Zahtjeva i Odgovora dostavljenog 

s tim u vezi, donio odluku da, saglasno odredbi člana 3 stav 3 Zakona o parlamentarnom 

nadzoru u oblasti bezbjednosti i odbrane, od Agencije za nacionalnu bezbjednost zatraži 

informaciju o licima kojima je na lični zahtjev prestao radni odnos zbog ostvarivanja prava 

na starosnu penziju predviđenog članom 52c Zakona o Agenciji za nacionalnu 
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bezbjednost, s naglaskom na informacije o licima koja su ispunjavala uslov iz člana 52b, 

a nisu ostvarila pravo po osnovu člana 52c.  

Takođe, na predlog poslanika Darka Pajovića, Odbor je usvojio radni zaključak o 

realizaciji posjeta subjektima parlamentarnog nadzora sa ciljem da se članovi Odbora na 

licu mjesta upoznaju sa nivoom opremljenosti, mjerama i radnjama koje navedeni organi i 

institucije sprovode, smatrajući da bi to bilo korisno zbog razumijevanja tematike prilikom 

razmatranja godišnjih izvještaja o radu. 

 

 

Magnetofonski zapis toka sjednice se nalazi na CD-u i čini sastavni dio zapisnika.  

 

Pošto je iscrpljen dnevni red, predsjednik Odbora je zaključio rad sjednice. 

 

Sjednica je završena u  11 sati i 25 minuta.  

 

 

ZAPISNIK SAČINILA:  

Zorana Baćović, s. r.      PREDSJEDNIK ODBORA 

                   Mevludin Nuhodžić, s. r.  


